

**PROTOKOLL FÖRT VID STYRELSEMÖTE I  
VÄGSAMFÄLLIGHETSFÖRENING HEIMDAL SKOGBACKEN**  
*PN / 100603* **Styrelsemöte § 1 – 9**

---

*Tid:* Torsdagen den 3 juni 2009 kl. 19.00

*Plats:* Heimdal, Ekeby-Almby - Örebro

*Närvarande:* **Lars-Inge Carlsson (LIC)**, ordförare  
**Pontus Norlin (PN)**, sekreterare  
**Gunnar Gustafson (GG)**  
**Jan Hörman (JH)**  
**Rolf Elsrud (RE)**

---

**§ 1 Mötets öppnande**

Ordförande förklarar mötet öppnat.

**§ 2 Godkännande av dagordning**

Dagordningen godkänns utan ändringar

**§ 3 Genomgång / godkännande av föregående protokoll**

Protokoll från föregående styrelsemöte godkänns utan ändringar.

**§ 4 Skrivelser/rapporter**

Avrapportering från möte med Stadsbyggnad.

Rolf och Pontus har träffat Stadsbyggnadskontoret och framfört föreningens åsikter i frågan, speciellt med hänseende på att föreningen anser att trafikfrågan inte är reglerad i planen. Svaret från Stadsbyggnad kan sammanfattas med att trafikfrågan behandlas i lantmåteriförrättningen – bäst är dock naturligtvis om exploatören (Lundbergs) och föreningen kommer överens om nödvändiga åtgärder.

Föreningen kommer att överklaga den per 18/5 av Byggnadsnämnden antagna detaljplanen för exploatering av Annelund med hänvisning till att

- De i detaljplanen angivna alternativen till möjliga tillfartsvägar till Annelund av föreningen inte anses praktiskt genomförbara då de sannolikt medför orimligt stora kostnader
- Föreningen anser att övriga möjliga trafiklösningar inte är korrekt utvärderade
- Det saknas till föreningen formellt inkommen förfrågan om synpunkter på detaljplanen

Pontus bokar möte med Lundbergs för att diskutera praktisk lösning.

Pontus uppdaterar info-text/skrivelse som vi delar ut i brevlådor och sätter upp på anslagstavlor – informationen beskriver vad föreningen gjort i Annelundsfrågan etc.

---

**PROTOKOLL FÖRT VID STYRELSEMÖTE I  
VÄGSAMFÄLLIGHETSFÖRENING HEIMDAL SKOGSBACKEN**  
PN / 100603 **Styrelsemöte § 1 – 9**

---

**§ 5 Ekonomiska läget**

Pg 199.721 sek + kassa om 2.151 sek.

Björksoppsvägens fond tar ut ett gruslass som belastar föreningen, sedan stängs fonden.

Saknad inbetalning om 125kr gällande fastighet 13:270 ännu ej sänd till kronofogden.

**§ 6 Vägstatus**

"Översvämningen" mellan kärret och Aspsoppsvägen – styrelsen undersöker vad problemet är under kommande vecka innan beslut om åtgärd tas.

Väginventering och åtgärder – Pontus uppdaterar inventeringen som styrelsen gjorde förra året. Utifrån denna beslutas vilka åtgärder som är mest prioriterade.

Lämpligen uppdateras även hemsidan med information/status per väg.

Christian följer muntligen upp skrivelse som tidigare i år skickats ut till Carlsson med granne på Kremlavägen angående åtgärder på vägen utanför deras infarter.

**PROTOKOLL FÖRT VID STYRELSEMÖTE I  
VÄGSAMFÄLLIGHETSFÖRENING HEIMDAL SKOGSBACKEN**  
PN / 100603 **Styrelsemöte § 1 – 9**

---

**§ 7 Övriga frågor**

Lars-Inge säkerställer att sanden vid lekplatsen krattas till vid nästa gräsklippning. Om mer sand behövs meddelas detta till Rolf som hämtar ett lass.

Hastighetsdämpande åtgärder – Gunnar hämtar farthinder på ATA för utläggning på Brunsoppsvägen och åtgärd av trasiga hinder.

**§ 8 Nästa möte**

Nästa möte bestäms till den tor 24 juni kl. 19.00 på Heimdal.

**§ 9 Mötets avslutande**

Ordförande förklarar mötet avslutat

Vid protokollet

Justeras

\_\_\_\_\_  
Pontus Norlin

\_\_\_\_\_  
Lars-Inge Carlsson